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Møteprotokoll 
 

Formannskapet 
 
 

Møtested: Formannskapssalen   
Møtedato: 14.10.2008 Tid: Kl. 09.40 
 
Til stede på møtet 
Medlemmer: Ordfører Rita Ottervik, Aase Sætran, Ole Kristian Lundereng, Geir Waage, 

Tone Sofie Aglen, Yngve Brox, Merethe Baustad Ranum,  Kristian Dahlberg 
Hauge, Jon Gunnes 

Varamedlemmer: Elin Kvikshaug Berntsen, Harald Nissen 
Meldt forfall: Marte Jystad, Knut Fagerbakke 
Ikke møtt:  
Fra administrasjonen: Rådmann Inge Nordeide, kommunaldirektørene Håkon Grimstad, Jorid 

Midtlyng, Gerhard Dalen, Tor Åm,  Snorre Glørstad, Elin Rognes Solbu 
 

  
Møteleder: Ordfører Rita Ottervik 
Fra sekretariatet: Kari Aarnes 
 
 
 
 
 
Pkt. 1  Godkjenning av innkalling og sakliste 
Innkallingen godkjent 
 
Sak 390/08 ble foreslått utsatt. 
 
Harald Nissen (MDG) meldte seg inhabil jf forvaltningslovens §6 andre ledd i sak 191/08 da hans 
bror har vært med å utarbeidet ordningen. 
 
Pkt. 2  Godkjenning av protokoll fra møte 30.09.2008 
Godkjent 
 
Pkt. 3  Melding av spørsmål/saker til eventuelt 
Ingen spørsmål meldt. 
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SAKSLISTE 
 
Saksnr. Arkivsaksnr.   
388/08 08/35381   
 TRONDHEIMSREGIONEN, INTERKOMMUNAL AREALPLAN - 

HØRING AV PLANPROGRAM 
 

389/08 08/36157   
 KOMMUNALPLAN FOR IDRETT, FRILUFTSLIV OG FRIOMRÅDER 

2009-2016 MED HANDLINGSPROGRAM 2009-2012 
 

390/08 08/36102   
 TRYGGHETSALARMTJENESTEN - ALARMSENTRAL  

 
391/08 08/11667   
 UTVIKLINGSMIDLER TIL KILDENETT  

 
392/08 08/35562   
 INTERKOMMUNAL LEGEVAKTSAMARBEID  

 
393/08 08/36220   
 SAMARBEIDSAVTALE MED NAV  

 
394/08 08/26211   
 HØRING - FORSLAG TIL ENDRINGER I OPPLÆRINGSLOVEN OG 

PRIVATSKOLELOVEN 
 

395/08 08/35152   
 MULIG ETABLERING AV TRANSITTMOTTAK FOR ASYLSØKERE  I 

LOKALENE TIL TIDLIGERE STRINDA SYKEHUS PÅ PERSAUNET 
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Sak 388/08  
 
TRONDHEIMSREGIONEN, INTERKOMMUNAL AREALPLAN - HØRING AV 
PLANPROGRAM 
 
Forslag til vedtak: 
Trondheim kommune slutter seg til planprogrammet for interkommunal arealplan for 
Trondheimsregionen som et godt grunnlag for å gjennomføre planarbeidet. 
 
Ny godsterminal er et viktig element for utvikling av næringsareal i Trondheimsregionen. 
Jernbaneverket oppfordres til å forsere og samordne sine prosjekt med det interkommunale 
planarbeidet på en slik måte at det oppnås gjensidig nytte. 
 
Behandling: 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
 
VEDTAK: 
 
Trondheim kommune slutter seg til planprogrammet for interkommunal arealplan for 
Trondheimsregionen som et godt grunnlag for å gjennomføre planarbeidet. 
 
Ny godsterminal er et viktig element for utvikling av næringsareal i Trondheimsregionen. 
Jernbaneverket oppfordres til å forsere og samordne sine prosjekt med det interkommunale 
planarbeidet på en slik måte at det oppnås gjensidig nytte. 
 
 
  
Sak 389/08  
 
KOMMUNALPLAN FOR IDRETT, FRILUFTSLIV OG FRIOMRÅDER 2009-2016 
MED HANDLINGSPROGRAM 2009-2012 
 
Forslag til vedtak: 
Formannskapet vedtar å legge Kommunal plan for idrett og Friluftsliv 2009 - 2016 med 
handlingsprogram 2009 – 2012 ut til offentlig høring i 30 dager. 
 
Behandling: 
Jon Gunnes (V) foreslo på vegne av V, FrP og H: 
Formannskapet sender tilbake planen til rådmannen for videre bearbeiding og analyse før den legges 
ut til offentlig høring. 
 
Jon Gunnes (V) foreslo på vegne av V, FrP og H: følgende merknad: 
Planen er god på mange områder, men det savnes en plan som omfatter flere idretter og 
idrettsanlegg. Kunstgressbanene skal først presenteres i det endelige utkast av planen og dette er 
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ikke tilfredsstillende. Andre utendørsidretter for barn og ungdom er lite nevnt i planen. Rådmannen 
ser selv behov for å utvikle analysemateriellet videre for å favne flere typer idrettsanlegg. Når det 
skal prioriteres hvilke anlegg som bør etableres og/eller rehabiliteres så må en slik plan være 
helhetlig. 
 
Idrettslagene har kommet med en liste over anleggsprosjekter som er under planlegging og/eller er 
ferdig, men venter på spillemidler SM. Rådmannen bør kommentere noen av disse prosjektene i 
forhold til hvor realistiske de er, behov og ikke minst finansiering.  
 
Votering: 
Forslaget fremmet av Gunnes fikk 4 stemmer (2H, 1V, 1Frp) og falt. 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
Merknaden fremmet av Gunnes fikk tilslutning fra Ap, SV, SP og MDG. 
 
VEDTAK: 
 
Formannskapet vedtar å legge Plan for idrett og friluftsliv 2009 - 2016 med handlingsprogram 2009 
– 2012 ut til offentlig høring i 30 dager. 
 
Følgende merknad - V, Frp, H, Ap, SV, SP og MDG følger saken: 
Planen er god på mange områder, men det savnes en plan som omfatter flere idretter og 
idrettsanlegg. Kunstgressbanene skal først presenteres i det endelige utkast av planen og dette er 
ikke tilfredsstillende. Andre utendørsidretter for barn og ungdom er lite nevnt i planen. Rådmannen 
ser selv behov for å utvikle analysemateriellet videre for å favne flere typer idrettsanlegg. Når det 
skal prioriteres hvilke anlegg som bør etableres og/eller rehabiliteres så må en slik plan være 
helhetlig. 
 
Idrettslagene har kommet med en liste over anleggsprosjekter som er under planlegging og/eller er 
ferdig, men venter på spillemidler SM. Rådmannen bør kommentere noen av disse prosjektene i 
forhold til hvor realistiske de er, behov og ikke minst finansiering. 
 
 
  
Sak 390/08  
 
TRYGGHETSALARMTJENESTEN - ALARMSENTRAL  
 
Forslag til vedtak: 
 
Formannskapet vedtar ny anbudskonkurranse for alarmsentral for trygghetsalarmbrukere i 
Trondheim kommune. Avtalen inngås for en periode på 2 år + 1 års opsjon for forlengelse. 
 
Behandling: 
Rita Ottervik (Ap) foreslo saken utsatt 
 
 



 
Trondheim kommune 

 
 

  

Møteprotokoll for Formannskapet, 14.10.2008  (08/36438)  5 

VEDTAK: 
 
Saken utsatt til 21.10.2008. 
 
 
  
Sak 391/08  
 
UTVIKLINGSMIDLER TIL KILDENETT  
 
Forslag til vedtak: 
Formannskapet støtter Rådmannens innstilling om ikke å gi økonomisk støtte til Kildenett.no. 
 
Behandling: 
Harald Nissen (MDG) fratrådte jf forvaltningslovens §6 andre ledd da hans bror har vært med å 
utarbeidet ordningen. 
 
Jon Gunnes (V) foreslo følgende merknad på vegne av V, FrP og H: 
Kildenett er mye brukt av elever og lærere i Trondheimsskolene. Trondheim kommune bør fortsatt 
bidra i prosjektet gjennom Byarkivet og skolene. De bør fortsette med å gi tjenester når Kildenett.no 
har behov for testkjøring og/eller søker materiell for oppdatering av nettstedet. 
 
Votering: 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
Merknaden fremmet av Gunnes fikk tilslutning fra Sp, SV og Ap. 
 
VEDTAK: 
 
Formannskapet støtter Rådmannens innstilling om ikke å gi økonomisk støtte til Kildenett.no. 
 
Merknad - V, FrP, H,  Sp, SV og Ap: 
Kildenett er mye brukt av elever og lærere i Trondheimsskolene. Trondheim kommune bør fortsatt 
bidra i prosjektet gjennom Byarkivet og skolene. De bør fortsette med å gi tjenester når Kildenett.no 
har behov for testkjøring og/eller søker materiell for oppdatering av nettstedet. 
 
  
Sak 392/08  
 
INTERKOMMUNAL LEGEVAKTSAMARBEID  
 
Forslag til vedtak: 
Trondheim kommune inngår interkommunalt samarbeid med Malvik, Melhus og Klæbu kommuner 
om legevaktordning.  
Fremlagt forslag til samarbeidsavtale om interkommunalt legevaktsamarbeid med kommunene 
Klæbu, Malvik og Melhus godkjennes. 
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Behandling: 
Jon Gunnes (V) foreslo følgende merknad på vegne av V, FrP og H: 
Formannskapet ber om at det også i fremtiden blir gjort fortløpende registreringer av ventetid ved 
legevakten. En tilbakemelding til formannskapet skal skje minst hvert halvår. 
 
Votering: 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
Merknaden fremmet av Gunnes fikk tilslutning fra Ap, SV, SP og MDG. 
 
VEDTAK: 
 
Trondheim kommune inngår interkommunalt samarbeid med Malvik, Melhus og Klæbu kommuner 
om legevaktordning.  
Fremlagt forslag til samarbeidsavtale om interkommunalt legevaktsamarbeid med kommunene 
Klæbu, Malvik og Melhus godkjennes. 
 
Merknad - V, FrP; H; Ap, SV, SP og MDG: 
Formannskapet ber om at det også i fremtiden blir gjort fortløpende registreringer av ventetid ved 
legevakten. En tilbakemelding til formannskapet skal skje minst hvert halvår. 
 
 
  
Sak 393/08  
 
SAMARBEIDSAVTALE MED NAV  
 
Forslag til innstilling: 
1. Bystyret slutter seg til samarbeidsavtalen som er fremforhandlet mellom rådmannen og direktør for 
NAV Sør-Trøndelag 
 
2. Rådmannen inngår tilleggsavtaler med NAV jf  punkt 3 i saksfremlegget  
 
3. Rådmannen utarbeider retningslinjer for tildeling av ytelser for innvandrere i etableringsfasen (3 
måneder), tilsvarende dagens satser.   
 
Behandling: 
Ordfører Rita Ottervik (Ap) ba rådmannen legge frem en sak angående endring i  
delegeringsreglementet som omhandler at detaljavtaler som denne saken omhandler bør delegeres til 
formannskapet å vedta. 
 
 
VEDTAK: 
 
Saken sendes Helse- og velferdskomiteen for innstilling til bystyret uten realitetsbehandling av 
saken: 
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1. Bystyret slutter seg til samarbeidsavtalen som er fremforhandlet mellom rådmannen og direktør for 
NAV Sør-Trøndelag 
 
2. Rådmannen inngår tilleggsavtaler med NAV jf  punkt 3 i saksfremlegget  
 
3. Rådmannen utarbeider retningslinjer for tildeling av ytelser for innvandrere i etableringsfasen (3 
måneder), tilsvarende dagens satser.   
 
 
  
Sak 394/08  
 
HØRING - FORSLAG TIL ENDRINGER I OPPLÆRINGSLOVEN OG 
PRIVATSKOLELOVEN 
 
Forslag til vedtak: 
Formannskapet gir sin tilslutning til det fremlagte forslaget til endringer i opplæringsloven og 
privatskoleloven når det gjelder: 

- plikt til kartlegging av minoritetsspråklige elevers ferdigheter i norsk 
 
- etablering av sentralt register og endringer i bestemmelsene om behandling av individdata 

etter opplæringsloven og privatskoleloven 
 
Formannskapet støtter alternativ 1 til nytt kap 14a, §14a-2. 
 
Formannskapet går imot innhenting av visse sensitive opplysninger fra elever i grunnskolen og mener 
opplæringsloven må få ulik formulering for grunn- og videregående opplæring på dette punkt. 
 
Behandling: 
Ole Kristian Lundereng (Ap) foreslo følgende alternativ til innstillingens siste avsnitt på vegne av 
Ap, SV, SP og MDG: 
Formannskapet går imot innhenting av visse sensitive personopplysninger fra elever i grunnskolen og i 
videregående skole, som kan lagres og identifiseres til enkeltpersoner. 
 
Votering: 
Innstillingen med unntak av siste avsnitt ble enstemmig vedtatt. 
Ved alternativ votering mellom innstillingens siste avsnitt og forslaget fremmet av Lundereng ble 
forslaget fremmet av Lundereng enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
 
Formannskapet gir sin tilslutning til det fremlagte forslaget til endringer i opplæringsloven og 
privatskoleloven når det gjelder: 

- plikt til kartlegging av minoritetsspråklige elevers ferdigheter i norsk 
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- etablering av sentralt register og endringer i bestemmelsene om behandling av individdata 
etter opplæringsloven og privatskoleloven 

 
Formannskapet støtter alternativ 1 til nytt kap 14a, §14a-2. 
 
Formannskapet går imot innhenting av visse sensitive personopplysninger fra elever i grunnskolen og i 
videregående skole, som kan lagres og identifiseres til enkeltpersoner. 
 
 
  
Sak 395/08  
 
MULIG ETABLERING AV TRANSITTMOTTAK FOR ASYLSØKERE  I LOKALENE 
TIL TIDLIGERE STRINDA SYKEHUS PÅ PERSAUNET 
 
Forslag til vedtak: 
Formannskapet tar saken til orientering og stiller seg positiv til at det etableres transittmottak for 
asylsøkere i Trondheim. 
 
Behandling: 
Kristian Dahlberg Hauge (FrP) foreslo: 
Formannskapet vedtar at det ikke skal etableres transittmottak for asylsøkere på Persaunet. 
 
Formannskapet tar for øvrig saken til orientering. 
 
Yngve Brox (H) foreslo følgende merknad: 
Formannskapet beklager at involverte naboer av det planlagte transittmottaket ikke ble informert på 
et tidlig tidspunkt i arbeidet, og at beboerne ble kjent med saken gjennom media. Det må i eventuelle 
fremtidige saker om lokalisering av mottak i Trondheim legges betydelig større vekt på tidlig 
involvering av berørte parter. 
 
Persaunet Sykehjem, som til dels vil dele bruken av bygningsmassen med transittmottaket, må 
trekkes med i den videre planleggingen av mottaket. Bruk av deler av bygningsmassen til 
transittmottak krever at byggenes sikkerhet oppgraderes av hensyn til tryggheten både for 
nåværende beboere og beboerne på asylmottaket. Det forutsettes at UDI dekker disse 
oppgraderingskostnadene. 
 
Det bes om at rådmannen legger frem en egen vurdering av hvilke områder/eiendommer i Trondheim 
som egner seg som mottak. 
 
Tone Sofie Aglen (Sp) foreslo følgende tillegg på vegne av Sp, Ap, SV og MDG: 
 
Formannskapet forutsetter at UDI tilrettelegger for nødvendige tiltak, som informasjon, aktiviteter og 
gode helsetjenester for barn og unge som bor på transittmottaket. 
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Formannskapet forutsetter videre at UDI legger til rette for god informasjon og dialog med de 
berørte naboer og nærområder, i tett samarbeid med Trondheim kommune. 
 
 
Votering: 
Dahlberg  Hauges forslag fikk 1 stemme (FrP) og falt. 
Innstillingen ble vedtatt mot 1 stemme (FrP).  
Tilleggsforslaget fremmet av Aglen ble enstemmig vedtatt. 
Merknaden fremmet av Brox fikk tilslutning fra V, men ble likevel en mindretallsmerknad. 
 
 
VEDTAK: 
 
Formannskapet tar saken til orientering og stiller seg positiv til at det etableres transittmottak for 
asylsøkere i Trondheim. 
 
Formannskapet forutsetter at UDI tilrettelegger for nødvendige tiltak, som informasjon, aktiviteter og 
gode helsetjenester for barn og unge som bor på transittmottaket. 
 
Formannskapet forutsetter videre at UDI legger til rette for god informasjon og dialog med de 
berørte naboer og nærområder, i tett samarbeid med Trondheim kommune. 
 
 
 
 
 
Møtet hevet kl. 11.00 
 
 
Rita Ottervik 
ordfører 
 
               Kari Aarnes 


